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Protokół ze wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 12 grudnia 2018 r. 
 

Nr 2/VIII/2018 Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Nr 2/VIII/2018 Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska        

                           i Opieki Społecznej; 

Nr 2/VIII/2018 Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Nr 2/VIII/2018 Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie odbyło się w dniu 12 grudnia 2018 r. 

o godzinie 900, zakończyło o 940. W posiedzeniu brało udział 15 radnych. Lista obecności członków Komisji 

stanowi załącznik do protokołu. Spoza Komisji w posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Otmuchowa – Jan 

Woźniak, Skarbnik - Sebastian Salecki, Radca Prawny – Eugeniusz Kowaluk. 
 

Porządek posiedzenia: 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej: 

1) Sprawozdania z działalności Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności 

Gospodarczej w 2018 roku, złożone w związku z końcem VII kadencji 2014-2018; 

2) Sprawozdania z działalność Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony 

Środowiska i Opieki Społecznej w 2018 roku, złożone w związku z końcem VII kadencji 2014-2018; 

3) Sprawozdania z działalność Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi w 2018 roku, złożone w związku 

z końcem VII kadencji 2014-2018; 

4) Projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość; 

5) Projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023; 

6) Projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do uzyskania 

wsparcia w ramach dożywiania dzieci z Gminy Otmuchów w wieku od lat trzech uczęszczających do 

placówek opiekuńczych, przedszkoli i szkół; 

7) Projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023; 

8) Projektu uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2019 – 2023; 

9) Projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2018 rok; 

10) Projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Ad 1) Sprawozdanie z działalności Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności 

Gospodarczej w 2018 roku, złożone w związku z końcem VII kadencji 2014-2018; 
 

Radny Burski zapytał, czy wskazane jest, aby wszyscy razem, na jednej komisji omawiali wszystkie 

materiały. Powiedział, że wskazane byłoby, aby w mniejszym gronie materiały te były omawiane. Dodał, 

że tak to jest robione w całej Polsce. Poprosił radnych o decyzje w tej sprawie i przegłosowanie swojego 

wniosku.  

Radny Zięba powiedział, że jest zapis w Statucie mówiący o tym, że komisje mogą odbywać się wspólnie.  

Radny Wąsowicz dodał, że na posiedzeniach wspólnych poruszane są wszystkie problemy z życia gminy, 

projekty uchwał, które są rozpatrywane, spotykają się wszyscy radni i mają w ten sposób szeroki pogląd na 

wszystkie problemy, otrzymują informacje z tzw. pierwszej ręki. Dodał, że w jego przekonaniu jest to 

rozsądniejsza forma przeprowadzenia komisji, ponieważ radni mają w ten sposób szersze spektrum wiedzy 

na poruszane tematy. 

Radny Burski odpowiedział, że w komisjach udział bierze zawsze ktoś kompetentny, Burmistrz, Sekretarz. 

Radny Napora zacytował paragraf ze Statutu mówiący o tym, że komisje mogą odbywać się wspólnie 

i dodał, że Statut tego nie zabrania i nie określa czy oddzielnie, czy wspólnie.  
 

Przewodniczący zarządził głosowanie dot. wniosku radnego Burskiego. Głosowało 15 radnych, za 1 głos, 

przeciw było 7, wstrzymało się od głosu 7. Przewodniczący stwierdził, że wniosek nie został przyjęty. 
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Radny Warchał powiedział, że są sytuacje, kiedy komisje spotykają się oddzielnie. 

Burmistrz dodał, że do kompetencji przewodniczącego komisji należy czy chce indywidualnie zwołać 

posiedzenie, czy nie. 

Radny Napora dodał, że jeżeli przewodniczący zdecyduje o takim posiedzeniu, to powinno się ono odbyć.  

Radny Burski zapytał, czy na wniosek członków komisji też.  

Radny Napora odpowiedział, że na wniosek członków komisji można też omawiać coś, co wykracza poza. 

Wszystko zależy od przewodniczącego, ewentualnie zastępcy, gdy przewodniczący jest nieobecny. 

Radny Burski zapytał, czy jeśli będzie chciał złożyć taki wniosek, to ma się zgłosić do przewodniczącego, 

czy przewodniczącego rady. 

Burmistrz odpowiedział, że przewodniczący komisji zwołuje posiedzenie na wniosek członków komisji, 

a nie na wniosek członka.  

Radny Napora dodał, że komisje działają na wzór Komisji Rewizyjnej.  

Burmistrz zakomunikował, że taka forma została przyjęta już dawno, działa i nic się złego w Gminie nie 

dzieje.  

Radny Wąsowicz poprosił Przewodniczącego Rady o kontynuowanie. 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejsze Sprawozdanie.   

Głosowanie: „za” – „przeciw” – „wstrzymało się” 

- Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 - 0 - 0; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kult. Fizycznej oraz Zdrowia Ochr. Środowiska i Opieki Społ.: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 - 0 - 0; 
 

Ad 2) Sprawozdania z działalność Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, 

Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej w 2018 roku, złożone w związku z końcem VII kadencji 

2014-2018; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejsze Sprawozdanie.   

Głosowanie: „za” – „przeciw” – „wstrzymało się” 

- Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 - 0 - 0; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kult. Fizycznej oraz Zdrowia Ochr. Środowiska i Opieki Społ.: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 - 0 - 0; 
 

Ad 3) Sprawozdania z działalność Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi w 2018 roku, złożone 

w związku z końcem VII kadencji 2014-2018; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejsze Sprawozdanie.  

Głosowanie: „za” – „przeciw” – „wstrzymało się” 

- Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 - 0 - 0; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kult. Fizycznej oraz Zdrowia Ochr. Środowiska i Opieki Społ.: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 - 0 - 0; 
 

Ad 4) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie: „za” – „przeciw” – „wstrzymało się” 

- Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 - 0 - 0; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kult. Fizycznej oraz Zdrowia Ochr. Środowiska i Opieki Społ.: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 - 0 - 0; 
 

Ad 5) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  
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Głosowanie: „za” – „przeciw” – „wstrzymało się” 

- Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 - 0 - 0; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kult. Fizycznej oraz Zdrowia Ochr. Środowiska i Opieki Społ.: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 - 0 - 0; 
 

Ad 6) Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

uzyskania wsparcia w ramach dożywiania dzieci z Gminy Otmuchów w wieku od lat trzech 

uczęszczających do placówek opiekuńczych, przedszkoli i szkół;  
 

Radny Napora zapytał, ile będzie to kosztowało Gminę.  

Burmistrz odpowiedział, że uchwałą Rady Miejskiej zostało ustalone, ile jest na jedno dziecko 

w przedszkolu, natomiast koszty na dożywiania dzieci od 0 do 3 i od 3 do 6 lat, to wsad do kotła 4 zł 

dziennie, więc ok. 60-80 tys. rocznie, w zależności od ilości uczęszczających do przedszkola lub żłobka 

dzieci. W związku z wprowadzeniem programu rządowego jest szansa na dofinansowanie ze środków 

zewnętrznych na dożywianie dzieci na odrębnych zasadach, stąd też, jeśli uchwały będą podjęte 

wprowadzone to będzie z dniem 1 stycznia. Są opłaty stałe i są wpłaty dobrowolne. Są dwa żłobki, z których 

jeden jest rozbudowywany i będą dodatkowe miejsca. Na utrzymanie żłobka, na doposażenie i dożywianie 

z programu rządowego na rok 2018 i lata następne, będą otrzymywane środki dodatkowe.  
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: „za” – „przeciw” – „wstrzymało się” 

- Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 - 0 - 0; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kult. Fizycznej oraz Zdrowia Ochr. Środowiska i Opieki Społ.: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 - 0 - 0; 
 

Ad 7) Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2019-2023; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: „za” – „przeciw” – „wstrzymało się” 

- Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 - 0 - 0; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kult. Fizycznej oraz Zdrowia Ochr. Środowiska i Opieki Społ.: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 - 0 - 0; 
 

Ad 8) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2019 – 2023; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: „za” – „przeciw” – „wstrzymało się” 

- Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 - 0 - 0; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kult. Fizycznej oraz Zdrowia Ochr. Środowiska i Opieki Społ.: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 - 0 - 0; 
 

Ad 9) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2018 rok; 
 

Burmistrz zakomunikował, że autopoprawki będą wprowadzane ze względu na tzw. prefinansowanie i będą 

dotyczyły załączników nr 1,2 i 3. Podobnie będzie w wieloletniej prognozy finansowej.  

Radny Burski zapytał czego dotyczy w planie wydatków majątkowych, w punkcie 9 – „Wykup 

nieruchomości” w kwocie 691 tys. zł i w punkcie 10. „Odszkodowania za przyjęcie nieruchomości” 

w kwocie 356 tys. zł.  

Burmistrz odpowiedział, że są to działki, które są kupowane w ramach pierwokupu, przy aktach 

notarialnych, gdzie są rażąco niskie ceny, w granicach 20-25 tys. i notariusz jest obligatoryjnie zobowiązany 

nam wskazać i z tego korzystamy oraz działka, która przez Fotowoltaikę została przejęta od Bravetu, tam, 

gdzie jest kolektor. Działka była spłacana zgodnie z umową negocjacyjną aktu notarialnego ratalnie i to 



4 

 

zostało zakończone. „Wibudkom” to działki i tereny, które gmina wykupiła w ramach porozumienia, całe 

uzbrojenie, kanalizacja, w kwocie ponad 400 tys. zł po wycenie przez biegłego sądowego, bo spór był 

w sądzie co do wartości. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: „za” – „przeciw” – „wstrzymało się” 

- Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 - 0 - 0; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kult. Fizycznej oraz Zdrowia Ochr. Środowiska i Opieki Społ.: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 - 0 - 0; 
 

Ad 10) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: „za” – „przeciw” – „wstrzymało się” 

- Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 - 0 - 0; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kult. Fizycznej oraz Zdrowia Ochr. Środowiska i Opieki Społ.: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 - 0 - 0; 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 - 0 - 0; 
 

Przewodniczący przypomniał radnym o konieczności złożenia oświadczenia majątkowego w terminie 30 dni 

od dna ślubowania i konsekwencji niezłożenia oświadczenia.  

Radny Napora przypomniał o konieczności zmian w Statucie, ponieważ doszły dwie komisje. Dodał też, 

w nawiązaniu do wcześniejszej wypowiedzi radnego Burskiego odnośnie zwoływania komisji, że w Statucie 

w paragrafie 79 jest określenie, kiedy, przez kogo i na jakich zasadach posiedzenia są zwoływane. Poprosił 

również o sprecyzowanie czy Komisja Skarg, Wniosków i Petycji powinna opiniować wszystkie złożone 

projekty uchwał. 

Radca odpowiedział, że podobnie jak Komisja Rewizyjna, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jest komisją 

stałą, ustawowo przewidzianą. Komisje pozostałe, są komisjami wewnętrznymi Rady i opinie mogą być 

wydawane na posiedzeniu wspólnym, natomiast Komisja Rewizyjna musi osobno obradować, podobnie 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, co nie zwalnia radnych z obowiązku uczestniczenia w obradach. Nie 

ma jednak potrzeby opiniowania projektów przez te komisje, chyba, że dotyczy to uchwał z zakresu tych 

dwóch komisji.  

Radny Burski zapytał o powołanie Wiceburmistrza. 

Burmistrz wyjaśnił, że więcej obowiązków przejmuje Gmina od roku 2019, więcej programów unijnych, 

wiele się też w Urzędzie zmieni od 1 stycznia, dlatego też powinno to być nadzorowane przez osoby 

merytorycznie do tego przygotowane. Gmina jest w Subregionie Południowym, jest tam 17 jednostek 

organizacyjnych, w tym 3 powiaty, również Euroregion Pradziad, którego jesteśmy uczestnikiem, dostał 

większe upoważnienia związane z pozyskiwaniem środków na projekty miękkie i inwestycyjne, na 

pograniczu polsko-czeskim, gdzie realizowane jest np. zadanie - drogi powiatowe i miejskie, ul. Krakowska, 

ul. Kolejowa, którą przejęliśmy aktem notarialnym, modernizacja sieci to wspólny projekt. Zmienił się 

sposób pozyskiwania środków unijnych i ich rozliczania, będzie to w powołanych specjalnie zespołach. 

Burmistrz poinformował, że Centrum Usług Wspólnych, będzie rozszerzony i jego kompetencje będą 

rozszerzone, dlatego uznał, że Wiceburmistrz jest osobą potrzebną, dodał, że nie wszystkie wydziały będą 

zarządzane przez kierowników i osobą zarządzającą tymi właśnie wydziałami będzie Wiceburmistrz. 

Wynagrodzenie w zasadzie nie ulegnie zmianie, bo Wiceburmistrz był głównym specjalistą. Dodał, że przez 

16 lat nie było Wiceburmistrza, a ustawa daje taką możliwość. Było to konsultowane z prezydium Rady 

oraz Przewodniczącymi Komisji.  

Radca poinformował, że zgodnie z ustawą, Burmistrz powołuje zastępcę Burmistrza i w teorii ustawy 

o samorządzie gminnym przeważa pogląd, że zastępca Burmistrza powinien być i nienaturalną sytuacją jest, 

kiedy go nie ma. Dodał, że tu też jednak zdania są podzielone.  

Radny Warchał dodał, że ma to za zadanie decentralizację władzy w samorządzie i rozłożenie kompetencji 

jest domeną europejską.  

Burmistrz dodał, że jest to osoba zorientowana w sprawach, zna je dobrze, ponieważ wcześniej kierował 

wydziałem, który zajmował się sprawami inwestycji, dotacji i pozyskiwaniem środków. Burmistrz 

poinformował również, że będzie powołany wydział przetargów, rozliczania środków zewnętrznych, 

unijnych, powołany z pracowników, którzy w tej chwili rozrzuceni są po różnych wydziałach, 

i przygotowywali dokumenty. Teraz będzie to skupione w jednym wydziale, od początku inwestycji, do jej 

zakończenia, rozliczenia, łącznie z wyłonieniem wykonawców.  
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Przewodniczący poprosił przewodniczących poszczególnych komisji o zgłoszenie kandydatur na zastępców 

i głosowanie: 

1) Przewodniczący Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej – radny 

Michał Warchał zgłosił kandydaturę radnego Sylwestra Łuckiego. Radny Sylwester Łucki uzyskał 

w głosowaniu: 7 głosów za, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

2) Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska 

i Opieki Społecznej – radna Anna Ludwa zgłosiła kandydaturę radnego Waldemara Wąsowicza. Radny 

Waldemar Wąsowicz, uzyskał w głosowaniu 4 głosy za, przeciw 0, wstrzymał się 1, – radny Piotr Burski 

nie głosował wyszedł. 

3) Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi – radny Zbigniew Górski zgłosił kandydaturę 

radnego Aleksandra Pacławskiego. Radny Aleksander Pacławski, w głosowaniu uzyskał 5 głosów za, 

przeciw 0, wstrzymało się 0, radny Piotr Burski nie głosował wyszedł. 

4) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Tadeusz Napora zgłosił kandydaturę radnej Anny Ludwy 

i poinformował, że na pierwszym posiedzeniu zostanie przegłosowana kandydatura radnej na zastępcę. 

5) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radny Paweł Czerwik zgłosił kandydaturę 

radnej Celiny Kowalik. Radna Celina Kowalik, uzyskała w głosowaniu 5 głosów za, przeciw 0, 

wstrzymało się 0.  

6) Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi radny Sylwester Łucki zgłosił kandydaturę radnego Pawła Czerwika. Radny Paweł 

Czerwik uzyskał w głosowaniu 6 głosów za, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

 

Na tym zakończono protokół. 
Protokołowała J. Wiktorowska   
 

1. Przewodniczący Komisji Planowania Budżetu    ........................................ 

       i Finansów oraz Działalności Gospodarczej i Opieki Społecznej         Michał Warchał 

 

 

2. Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej ........................................ 

       oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Zdrowotnej                         Anna Ludwa 

 

 

3. Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi  ......................................... 

                                                                                                                          Zbigniew Górski 

 

 

4. Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców   ......................................... 

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi          Sylwester Łucki 

 

 


